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КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА 
VІІІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ДОТРИМАННЯ ЗАКОННОСТІ, ПРАВОПОРЯДКУ  

ТА ЗАПОБІГАННЯ КОРУПЦІЇ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36                                                                      тел./факс 202-76-88                           

 

ПРОТОКОЛ № 18 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

18.10.2017 
 

Склад комісії – 5 осіб. 

Присутні члени комісії – 4 особи: 

Голова комісії - Бондарчук О. В. 

Заступник голови комісії - Шаповал А. А. 

Секретар комісії - Осадчук А. П. 

Член комісії - Сиротюк Ю. М. 

Відсутні члени комісії - 1 особа: 

Член комісії - Омельченко О. О. 

                 вул. Хрещатик, 36  

              (зала засідань 1017) 

                              10-00 

Запрошені та присутні: 

- Чумак Н. А. – заступник начальника ТУ ДСА України в місті Києві; 

- Макаров О. А. – депутат Київської міської ради; 

- Гончаров В. В. – депутат Київської міської ради; 

- Фіданян О. Г. – директор Департаменту Департамент освіти і науки, молоді та 

спорту виконавчого органу київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації); 

- Списовська Є. І. – начальник управління освіти Дарницької районної в місті 

Києві державної адміністрації; 

- Зозуля Ю. Г. – начальник  управління патрульної поліції в м. Києві 

Департаменту патрульної поліції НП України; 

- Густєлєв О. О. – генеральний директор КК «Київавтодор»; 

- Клименко Н. В. – член ініціативної групи вул. Потєхіна та Героїв оборони; 

- Кирисюк О. В. – член ініціативної групи вул. Потєхіна та Героїв оборони; 

- Силіна Т. В. – член ініціативної групи вул. Потєхіна та Героїв оборони; 

- Поставніча А. А. – громадянка України; 

- Косенко С. А. – голова ГО «Надзвичайна комісія по боротьбі з корупцією та 

саботажем»; 

- Ратушна А. М. – громадянка України; 

- Корнієнко О. - громадянка України. 

 

 

http://wiki.1551.gov.ua/pages/viewpage.action?pageId=15697383
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Кандидати в присяжні районних судів міста Києва: 

Кергет В. П., Зонь В. В., Вовк О. І., Гаврилова О. В., Найдьонова Г. А. 

Слухали:  

Бондарчука О. В., який запропонував прийняти за основу порядок денний 

засідання постійної комісії від 18.10.2017. 

Вирішили:  

Прийняти за основу порядок денний засідання постійної комісії Київської 

міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання 

корупції від 18.10.2017. 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 
 

Слухали:  

Бондарчука О. В. щодо наповнення чи зняття питань з порядку денного 

засідання постійної комісії.  

Головуючий запропонував розглянути лист Департаменту патрульної 

поліції Національної поліції України від 06.10.2017 №5435/41/4102-17 щодо 

відсутності потреби у створенні нових поліцейських комісій Департаменту 

патрульної поліції НП України у розділі «Різне». 

Виступив: 

Осадчук А. П., який звернувся з проханням змінити черговість розгляду питань 

порядку денного, а саме питання № 17 «Про розгляд проекту рішення Київської 

міської ради «Про надання інформації стосовно кінцевих бенефіціарних 

власників юридичних осіб, що претендують на отримання прав на землю чи 

майно територіальної громади міста Києва» (№08/231-2348 від 29.09.2017)» 

розглянути другим питанням. 

Вирішили:  

1. Змінити черговість розгляду питань порядку денного, а саме питання № 

17 «Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про надання 

інформації стосовно кінцевих бенефіціарних власників юридичних осіб, що 

претендують на отримання прав на землю чи майно територіальної громади 

міста Києва» (№08/231-2348 від 29.09.2017)» розглянути другим питанням. 

2. Доповнити Розділ «Різне» порядку денного питанням «Про розгляд 

листа Департаменту патрульної поліції Національної поліції України від 

06.10.2017 № 5435/41/4102-17 щодо відсутності потреби у створенні нових 

поліцейських комісій Департаменту патрульної поліції НП України». 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

Слухали: 

Бондарчука О. В., який запропонував прийняти в цілому порядок денний 

засідання постійної комісії від 18.10.2017. 

Вирішили: 

Прийняти в цілому порядок денний засідання постійної комісії від 18.10.2017: 
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Порядок денний 

 

1. Про розгляд ситуації, яка склалась навколо діяльності КК «Київавтодор» 

та ремонту доріг у м. Києві (питання перенесено з засідання ПК від 18.09.2017) 

(Доповідач Ю. Сиротюк, О. Густєлєв). 

2. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про надання 

інформації стосовно кінцевих бенефіціарних власників юридичних осіб, що 

претендують на отримання прав на землю чи майно територіальної громади 

міста Києва» (№08/231-2348 від 29.09.2017) (Доповідач О. Макаров). 

 

Розгляд заяв громадян про включення до списку присяжних 

районних судів міста Києва 

3. Про розгляд заяви Кергета В. П. про включення до списку присяжних 

Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 18.07.2017 №08/К-7204) 

(питання перенесено з засідання ПК від 04.10.2017)(Доповідач В. Кергет). 

4. Про розгляд заяви Найдьонової Г. А. про включення до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 27.09.2017 №08/Н-

8748) (питання перенесено з засідання ПК від 04.10.2017) (Доповідач Г. 

Найдьонова). 

5. Про розгляд заяви Івченка В. М. про включення до списку присяжних 

Голосіївського районного суду м. Києва (вх. від 17.07.2017 №08/І-7184) 

(питання перенесено з засідання ПК від 04.10.2017) (Доповідач В. Івченко). 

6. Про розгляд заяви Зоня В. В. про включення до списку присяжних 

Голосіївського районного суду м. Києва (вх. від 29.09.2017 №08/З-8783) 

(Доповідач В. Зонь). 

7. Про розгляд заяви Вовка О. І. про включення до списку присяжних 

Печерського районного суду м. Києва (вх. від 06.10.2017 №08/В-8890) 

(Доповідач О. Вовк). 

8. Про розгляд заяви Веселовської Т. М. про включення до списку 

присяжних Святошинського районного суду м. Києва (вх. від 15.06.2017 № 

08/В-6286) (питання перенесено з засідання від 04.10.2017) (Доповідач Т. 

Веселовська). 

9. Про розгляд заяви Афіногенової Л. В.  про включення до списку 

присяжних Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 12.06.2017 № 

08/А-6144) (Доповідач Л. Афіногенова). 

10. Про розгляд заяви Гаврилової О. В. про включення до списку присяжних 

Шевченківського районного суду м. Києва (вх. 19.06.2017 від №08/Г-6326) 

(Доповідач О. Гаврилова). 

 

Розгляд проектів рішень Київської міської ради 

11. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про підготовку та 

розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про внесення змін до рішення 

Київської міської ради від 16.03.2017 №4/2226 «Про затвердження списку 

присяжних Шевченківського районного суду міста Києва»» (питання 

перенесено з засідання ПК від 21.07.2017) (Доповідач О. Бондарчук). 
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12. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про звернення 

Київської міської ради до Кабінету Міністрів України та Верховної Ради 

України щодо здійснення державного контролю за відповідністю рішень 

органів місцевого самоврядування Конституції України та законам України» 

(№08/231-2433/ПР від 05.10.2017) (Доповідач С. Гусовський). 

13. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про звернення 

депутатів Київської міської ради до Президента України та Верховної Ради 

України щодо необхідності створення Вищого антикорупційного суду 

(№08/231-2432/ПР від 05.10.2017) (Доповідач А. Осадчук). 

 

Розгляд питань стосовно дотримання законності 

14. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради 

Назаренка В. Е. від 21.09.2017 №08/279/08/166-859  щодо можливого конфлікту 

інтересів в діях депутата Київської міської ради, керівника КП 

«Спецжитлофонд» Шарія В. В. (Доповідач В. Назаренко) 

15. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради 

Г.О. Сандалової від 11.10.2017 №08/279/08/169-677 щодо неправомірних дій 

працівників патрульної поліції міста Києва (Доповідач Г. Сандалова.) 

16. Про розгляд звернення членів ініціативної групи вул. Полковника 

Потєхіна та Героїв Оборони  щодо скандального будівництва ЖК «Берген» (вх. 

від 05.10.2017 №08/КО-8868) (Доповідач Т. Силіна). 

17. Про розгляд звернення ГО «Надзвичайна комісія по боротьбі з корупцією 

та саботажем» від 25.09.2017 №079 щодо порушення процедури створення 

початкової школи №333 Дарницького району міста Києва та призначення 

директора (Доповідач С. Косенко). 

Різне. 

18. Про розгляд листа Департаменту патрульної поліції Національної поліції 

України від 06.10.2017 №5435/41/4102-17 щодо відсутності потреби у створенні 

нових поліцейських комісій Департаменту патрульної поліції НП України 

(Розділ «Різне»)(Доповідач Ю. Зозуля). 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

 

1. Про розгляд ситуації, яка склалась навколо діяльності КК 

«Київавтодор» та ремонту доріг у м. Києві (питання перенесено з засідання 

ПК від 18.09.2017). 

Слухали: 

Сиротюк Ю. М., який повідомив, що на засіданні постійної комісії 

07.09.2017 було підтримано його пропозицію о запросити на наступне засідання 

комісії генерального директора КК «Київавтодор» та розглянути ситуацію 

щодо ремонту робіт в м. Києві. Запропонував надати слово  Густєлєву О. О. 
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Виступив: 

Генеральний директор КК «Київавтодор» Густєлєв О. О., який зауважив, 

що надає до комісії документи, які зокрема містять інформацію про виконання 

ремонтів об’єктів вулично-шляхової мережі міста Києва за 2016-2017 рр. 

Доповідач звернув увагу, що за 2016-2017 роки було відремонтовано дуже 

велику кількість доріг, проведено масштабні ремонти дорожнього полотна в 

місті Києві. Доповідач нагадав, що було відремонтовано та оновлено значну 

кількість техніки та закуплено новий формений одяг для працівників КК 

«Київавтодор». Звернув увагу на те, що КК «Київавтодор» прикладає максимум 

зусиль для покращення безпеки дорожнього полотна столиці. Наголосив, що 

контроль за проведенням ремонтних доріг здійснюється, як працівниками КК 

«Київавтодор.  

Стосовно ремонтних робіт на проспекті Бажана, Густєлєв О. О. зауважив, 

що на цій ділянці дороги відбувався гарантійний ремонт фірмою підрядником, 

вартість якого становила 30-35 млн. грн. Доповідач зауважив, що бюджетні 

кошти на це витрачено не було. 

Для перевірка якості виконання дорожніх робіт залучаються, зокрема, 

незалежні експерти такі як CoST (ConstructionSectorTransparencyInitiative). 

Основні заходи Ініціативи спрямовані на забезпечення публічного доступу до 

інформації щодо планування, реалізації та контролю за виконанням 

будівництва проектів інфраструктури, а також на верифікацію достовірності та 

повноти цієї інформації. 

Виступили: 

Осадчук А. П., Сиротюк Ю. М., Бондарчук О. В. із запитаннями до 

доповідача. 

Вирішили: 

Взяти до відома інформацію надану генеральним директором КК 

«Київавтодор» О. Густєлєвим на засіданні постійної комісії Київської міської 

ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції. 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

2. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про надання 

інформації стосовно кінцевих бенефіціарних власників юридичних осіб, що 

претендують на отримання прав на землю чи майно територіальної громади 

міста Києва» (08/231-2348 від 29.09.2017). 

 Слухали: 

Депутата Київської міської ради Макарова О. А., який обґрунтував 

необхідність прийняття проекту рішення Київської міської ради «Про надання 

інформації стосовно кінцевих бенефіціарних власників юридичних осіб, що 

претендують на отримання прав на землю чи майно територіальної громади 

міста Києва» (№08/231-2348 від 29.09.2017). Доповідач проінформував, що 

метою прийняття даного рішення є досягнення максимальної прозорості при 

вирішенні питань власності та землекористування, запобігання можливим 

корупційним ризикам та сприяння ефективному управлінню майном 
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територіальної громади. Макаров О. А. також зосередив свою увагу на 

нормативно правовій базі, яка регулює цю сферу правовідносин і наголосив, що 

реалізація даного проекту рішення сприятиме прийняттю Київською міською 

радою більш ефективних та зважених рішень стосовно землі та майна 

територіальної громади міста Києва. 

Доповідач навів кілька випадків намірів передати земельні ділянки в 

користування чи оренду юридичним особам, кінцевим бенефіціаром, яких є 

офшорні компанії. 

Макаров О. А. звернувся з проханням підтримати цей проект рішення з 

такими правками: 

- Пункт перший проекту рішення (№08/231-2348 від 29.09.2017) після слів: 

«…обов’язково вказувати в пояснювальній записці в розділі про особу заявника 

інформацію про» доповнити словами: «засновників (учасників) юридичної 

особи (прізвище, ім’я, по батькові, місце проживання), якщо засновник – 

фізична особа та найменування, місцезнаходження та ідентифікаційний код, 

якщо засновник - юридична особа, а також». 

- Пункт другий проекту рішення (№08/231-2348 від 29.09.2017) після 

слів:«…обов’язково вказувати в пояснювальній записці в розділі про особу 

заявника інформацію про» доповнити словами: «засновників (учасників) 

юридичної особи (прізвище, ім’я, по батькові, місце проживання), якщо 

засновник – фізична особа та найменування, місцезнаходження та 

ідентифікаційний код, якщо засновник - юридична особа, а також». 

Слухали: 

Осадчука А. П., який повідомив, що він також є суб’єктом подання 

проекту рішення №08/231-2348 від 29.09.2017 і просить його підтримати із 

правками, озвученими депутатом Київської міської ради Макаровим О. А.  

Звернув увагу, що, відповідно до Положення про постійні комісії, саме комісія 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції мала б бути профільною з розгляду цього проекту рішення 

Київської міської ради (№08/231-2348 від 29.09.2017), проте за дорученням 

заступника міського голови – секретаря Київської міської ради Прокопіва В.В. 

профільною комісією визначено постійну комісію Київської міської ради з 

питань містобудування, архітектури та землекористування.  

Виступили: 

Сиротюк Ю. М. зауваживши про нагальну необхідність прийняття цього 

рішення. Окрім того, звернув увагу, що не можна надавати земельні ділянки чи 

майно комунальної власності юридичним особам, кінцеві бенефіціари яких є 

резидентами Російської Федерації. 

Виступили: 

 Бондарчук О. В., Осадчук А. П.  

Вирішили: 

1. Розглянути на наступному засіданні постійної комісії питання «Про хід 

виконання пункту 2 рішення Київської міської ради від 16 березня 2017 року № 

9/2231 «Про суб'єктів господарювання Російської Федерації та таких, що 

знаходяться під прямим чи опосередкованим контролем фізичних чи 
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юридичних осіб Російської Федерації, що прямо чи опосередковано здійснюють 

господарську діяльність в місті Києві». 

2. Підтримати проект рішення Київської міської ради «Про надання 

інформації стосовно кінцевих бенефіціарних власників юридичних осіб, що 

претендують на отримання прав на землю чи майно територіальної громади 

міста Києва» (№08/231-2348 від 29.09.2017) з такими правками: 

- Пункт перший проекту рішення (№08/231-2348 від 29.09.2017) після слів: 

«…обов’язково вказувати в пояснювальній записці в розділі про особу заявника 

інформацію про» доповнити словами: «засновників (учасників) юридичної 

особи (прізвище, ім’я, по батькові, місце проживання), якщо засновник – 

фізична особа та найменування, місцезнаходження та ідентифікаційний код, 

якщо засновник - юридична особа, а також». 

- Пункт другий проекту рішення (08/231-2348 від 29.09.2017) після слів: 

«…обов’язково вказувати в пояснювальній записці в розділі про особу заявника 

інформацію про» доповнити словами: «засновників (учасників) юридичної 

особи (прізвище, ім’я, по батькові, місце проживання), якщо засновник – 

фізична особа та найменування, місцезнаходження та ідентифікаційний код, 

якщо засновник - юридична особа, а також».  

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

 

======================================================== 

Бондарчук О. В. звернувся до кандидатів у присяжні районних судів м. 

Києва наголосивши, що відповідно до пункту четвертого частини 2 статті 65 

Закону України «Про судоустрій і статус суддів» присяжними не можуть бути 

народні депутати України, члени Кабінету Міністрів України, судді, прокурори, 

працівники правоохоронних органів (органів правопорядку), 

військовослужбовці, працівники апаратів судів, інші державні службовці, 

посадові особи органів місцевого самоврядування, адвокати, нотаріуси, члени 

Вищої кваліфікаційної комісії суддів України, Вищої ради правосуддя.  

 

Головуючий закликав кандидатів у присяжні районних судів міста Києва у 

разі приналежності до зазначених категорій осіб заявити про це. 

 

Жоден із кандидатів у присяжні не заявив про свою приналежність до 

зазначених Бондарчуком О. В. категорій.  

 

Головуючий повідомив присутнім на засіданні кандидатам у присяжні, що 

відповідно до норм Закону України «Про запобігання корупції» з моменту 

виконання обов'язків присяжного вони будуть зобов’язані подавати шляхом 

заповнення на офіційному веб-сайті Національного агентства декларацію 

особи, уповноваженої на виконання функцій держави або місцевого 

самоврядування. 
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У зв’язку з цим просив визначитись кандидатів у присяжні чи готові вони 

до цього. В разі, якщо не готові подавати декларацію, просив заявити про це та 

відкликати свою заяву. 

Жоден із присутніх на засіданні кандидатів у присяжні не заявляв свою 

відмову подавати декларацію особи, уповноваженої на виконання функцій 

держави або місцевого самоврядування та не відкликав свою заяву про 

включення до складу присяжних. 

Головуючий звернув увагу присутніх, що 13.10.2017 на офіційному сайті 

Київської міської ради було опубліковано список кандидатів в присяжні 

районних судів м. Києва для ознайомлення громадськості та надання зауважень 

та заперечень стосовно цих осіб. 

Жодних зауважень від громадськості міста Києва стосовно цих кандидатів 

у присяжні не надходило до постійної комісії. 

 

3. Про розгляд заяви Кергета В. П. про включення до списку присяжних 

Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 18.07.2017 №08/К-7204) 

(питання перенесено з засідання ПК від 04.10.2017). 

Слухали: 

Бондарчука О.В., який повідомив, що розгляд заяви Кергета Володимира 

Павловича було перенесено на чергове засідання постійної комісії у зв’язку з 

неявкою кандидата у присяжні. Кергет В. П. вияв бажання стати присяжним 

Дніпровського районного суду м. Києва. Додані до заяви документи 

відповідають вимогам чинного законодавства. Скарг і заперечень щодо 

кандидатури Кергета В. П. від громадськості до комісії не надходило. 

Виступив: 

Кергет В.П.  

Про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного не заявляв. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома заяву Кергета В. П. про включення до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 18.07.2017 №08/К-

7204). 

2. Рекомендувати включити Кергета Володимира Павловича до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва. 

3. Доручити голові постійної комісії Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції під час розгляду 

на пленарному засіданні Київської міської ради проекту рішення Київської 

міської ради «Про затвердження списку присяжних Дніпровського районного 

суду м. Києва» (08/231-2527/ПР від 12.10.2017) доповнити  з голосу додаток до 

цього проекту позицією «4. Кергет Володимир Павлович». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

http://zakon2.rada.gov.ua/laws/show/z0960-16/paran4#n4
http://zakon2.rada.gov.ua/laws/show/z0960-16/paran4#n4
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4. Про розгляд заяви Найдьонової Г. А. про включення до списку присяжних 

Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 27.09.2017 №08/Н-8748) 

(питання перенесено з засідання ПК від 04.10.2017). 

Слухали:  

Бондарчука О. В., який повідомив, що розгляд заяви Найдьонової Галини 

Анатоліївни було перенесено на чергове засідання постійної комісії у зв’язку з 

неявкою кандидата у присяжні. Найдьонова Г. А. виявила бажання стати 

присяжним Дніпровського районного суду м. Києва. Додані до заяви документи 

відповідають вимогам чинного законодавства. Скарг і заперечень від 

громадськості щодо кандидатури Найдьонової Г. А. до комісії не надходило. 

Виступила:  

Найдьонова Г.А.   

Про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного не заявляла. 

 Вирішили: 

1. Взяти до відома заяву Найдьонової Г. А. про включення до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 27.09.2017 №08/Н-

8748). 

2. Рекомендувати включити Найдьонову Галину Анатоліївну до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва. 

3. Доручити голові постійної комісії Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції під час розгляду 

на пленарному засіданні Київської міської ради проекту рішення Київської 

міської ради «Про затвердження списку присяжних Дніпровського районного 

суду м. Києва» (№08/231-2527/ПР від 12.10.2017) доповнити  з голосу додаток 

до цього проекту  позицією «5. Найдьонова Галина Анатоліївна». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

5. Про розгляд заяви Івченка В. М. про включення до списку присяжних 

Голосіївського районного суду м. Києва (вх. від 17.07.2017 №08/І-7184) 

(питання перенесено з засідання ПК від 04.10.2017). 

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що розгляд заяви Івченка В. М. було 

перенесено на чергове засідання постійної комісії у зв’язку з неявкою 

кандидата у присяжні, проте він знову не з’явився на засідання. 

Вирішили: 

 Перенести розгляд заяви Івченка В. М. про включення до списку 

присяжних Голосіївського районного суду м. Києва (вх. від 17.07.2017 №08/І-

7184) на наступне засідання постійної комісії. 

 Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 
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6. Про розгляд заяви Зоня В. В. про включення до списку присяжних 

Голосіївського районного суду м. Києва (вх. від 29.09.2017 №08/З-8783). 

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що Зонь Віктор Володимирович виявив 

бажання стати присяжним Голосіївського районного суду м. Києва. Додані до 

заяви документи відповідають вимогам чинного законодавства. Скарг і 

заперечень щодо кандидатури Зоня В. В. від громадськості до комісії не 

надходило. 

Головуючий звернувся до Зоня В. В. з питанням щодо наявності у нього 

будь-яких обмежень для виконання обов’язків присяжного. 

Виступив: 

Зонь В. В.  

Про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного не заявляв. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома заяву Зоня В. В, про включення до списку присяжних 

Голосіївського районного суду м. Києва (вх. від 29.09.2017 №08/З-8783). 

2. Рекомендувати включити Зоня Віктора Володимировича до списку 

присяжних Голосіївського районного суду м. Києва. 

3. Доручити голові постійної комісії Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції під час розгляду 

на пленарному засіданні Київської міської ради проекту рішення Київської 

міської ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 

08.12.2016 №550/1554«Про затвердження списку присяжних Голосіївського 

районного суду м. Києва» (№08/231-2529 від 12.10.2017) доповнити  з голосу 

додаток до цього проекту  позицією «20. Зонь Віктор Володимирович». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

 

7. Про розгляд заяви Вовка О. І. про включення до списку присяжних 

Печерського районного суду м. Києва (вх. від 06.10.2017 №08/В-8890). 

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що Вовк Олексій Іванович виявив 

бажання стати присяжним Печерського районного суду м. Києва Додані до 

заяви документи відповідають вимогам чинного законодавства. Скарг і 

заперечень щодо кандидатури Вовка О. І. від громадськості до комісії не 

надходило. 

Головуючий звернувся до Вовка О. І. з питанням щодо наявності у нього 

будь-яких обмежень для виконання обов’язків присяжного. 

Виступив: 

Вовк О. І. 

Про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного не заявляв. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома заяву Вовк О. І. про включення до списку присяжних 

Печерського районного суду м. Києва (вх. від 06.10.2017 №08/В-8890). 
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2. Рекомендувати включити Вовка Олексія Івановича до списку присяжних 

Печерського районного суду м. Києва. 

3. Доручити голові постійної комісії Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції під час розгляду 

на пленарному засіданні Київської міської ради проекту рішення Київської 

міської ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 

20.04.2017 №217/2439 «Про затвердження списку присяжних Печерського  

районного суду м. Києва» (№08/231-2528 від 12.10.2017) доповнити  з голосу 

додаток до цього проекту  позицією «11. Вовк Олексій Іванович». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

8. Про розгляд заяви Веселовської Т. М. про включення до списку 

присяжних Святошинського районного суду м. Києва (вх. від 15.06.2017 № 

08/В-6286) (питання перенесено з засідання від 04.10.2017)  

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що Веселовська Тетяна Михайлівна 

виявила бажання стати присяжним Святошинського районного суду м. Києва, 

проте вдруге на засідання не з’явилась. 

 Головуючий запропонував перенести розгляд заяви Веселовської Т. М. на 

чергове засідання постійної комісії. 

Вирішили: 

Перенести розгляд заяви Веселовської Т. М. про включення до списку 

присяжних Святошинського районного суду м. Києва (від 15.06.2017 №08/В-

6286) на чергове засідання постійної комісії. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

9. Про розгляд заяви Афіногенової Л. В. про включення до списку 

присяжних Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 12.06.2017 № 

08/А-6144). 

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що Афіногенова Лариса Василівна 

виявила бажання стати присяжним Шевченківського районного суду м. Києва, 

проте на засідання не з’явилась. 

 Головуючий запропонував перенести розгляд заяви Афіногенової Л. В. на 

чергове засідання постійної комісії. 

Вирішили: 

Перенести розгляд заяви Афіногенової Л. В. про включення до списку 

присяжних Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 12.06.2017 № 

08/А-6144) на чергове засідання постійної комісії. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 
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10. Про розгляд заяви Гаврилової О. В. про включення до списку присяжних 

Шевченківського районного суду м. Києва (вх. 19.06.2017 від №08/Г-6326). 

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що Гаврилова Олена Валеріївна 

виявила бажання стати присяжним Шевченківського районного суду м. Києва. 

Додані до заяви документи відповідають вимогам чинного законодавства. 

Скарг і заперечень щодо кандидатури Гаврилової О. В. від громадськості до 

комісії не надходило. 

 

Головуючий звернувся до Гаврилової О. В. з питанням щодо наявності у 

неї будь-яких обмежень для виконання обов’язків присяжного. 

Виступила: 

Гаврилова О. В.  

Про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного не заявляла. 

Виступила: 
Заступник начальника ТУ ДСА України в місті Києві Чумак Н. А. стосовно 

терміну дії документу, що підтверджує відсутність судимостей. 

Вирішили: 
1. Взяти до відома заяву Гаврилової О. В. про включення до списку 

присяжних Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 19.06.2017 від № 

08/Г-6326). 

2. Рекомендувати включити Гаврилову Олену Валеріївну до списку 

присяжних Шевченківського районного суду м. Києва. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

 

11. Про підготовку та розгляд проекту рішення Київської міської ради 

«Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 16.03.2017 №4/2226 

«Про затвердження списку присяжних Шевченківського районного суду міста 

Києва»  

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що Територіальне управління в місті 

Києві Державної судової адміністрації України звернулось до Київської міської 

ради з поданням від 18.11.2016 №1-3699/16, зокрема щодо необхідності 

сформувати список присяжних Шевченківського районного суду м. Києва у 

кількості 40 осіб. 

Рішенням Київської міської ради від 16.03.2017 року №4/2226 «Про 

затвердження списку присяжних  Шевченківського районного суду міста Києва» 

(зі змінами та доповненнями) було сформовано список присяжних 

Шевченківського районного суду м. Києва у кількості 16 осіб, проте ця кількість 

присяжних не є достатньою для районного суду м. Києва. 

Отже, постійна комісія підготувала проект рішення Київської міської ради 

«Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 16.03.2017 року 

№4/2226 «Про затвердження списку присяжних Шевченківського районного 
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суду міста Києва», яким передбачається доповнити список присяжних 

Шевченківського районного суду м. Києва такою особою як Гаврилова Олена 

Валеріївна. 

Вирішили: 

1. Підтримати проект рішення Київської міської ради «Про внесення змін 

до рішення Київської міської ради від 16.03.2017 №4/2226 «Про затвердження 

списку присяжних Шевченківського районного суду міста Києва». 

2. Подати проект рішення у порядку, визначеному статтею 29 Регламенту 

Київської міської ради, до управління організаційного та документального 

забезпечення діяльності Київради для реєстрації. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 
 

12. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про звернення 

Київської міської ради до Кабінету Міністрів України та Верховної Ради 

України щодо здійснення державного контролю за відповідністю рішень 

органів місцевого самоврядування Конституції України та законам України» 

(08/231- 2433/ПР від 05.10.2017). 

Слухали: 

Осадчука А. П., який запропонував перенести розгляд цього проекту 

рішення на наступне засідання постійної комісії в зв’язку з відсутністю 

депутата Київської міської ради Гусовського С. М., який є доповідачем з даного 

питання.  

Вирішили: 

Перенести розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про 

звернення Київської міської ради до Кабінету Міністрів України та Верховної 

Ради України щодо здійснення державного контролю за відповідністю рішень 

органів місцевого самоврядування Конституції України та законам України» 

(№08/231- 2433/ПР від 05.10.2017) на наступне засідання постійної комісії. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

13. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про звернення 

депутатів Київської міської ради до Президента України та Верховної Ради 

України щодо необхідності створення Вищого антикорупційного суду 

(№08/231- 2432/ПР від 05.10.2017) 

Слухали: 

Осадчука А. П., який повідомив, що цей проект рішення розроблено 

відповідно до Конституції України, Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» та спрямовано на забезпечення повної реалізації 

розпочатої судової реформи та ефективної роботи новостворених 

антикорупційних органів. Доповідач звернувся з проханням підтримати проект 
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рішення Київської міської ради (№08/231- 2432/ПР від 05.10.2017) в зв’язку з 

його нагальністю та необхідністю. 

Вирішили: 

Підтримати без зауважень проект рішення Київської міської ради «Про 

звернення депутатів Київської міської ради до Президента України та 

Верховної Ради України щодо необхідності створення Вищого 

антикорупційного суду (№08/231- 2432/ПР від 05.10.2017). 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

14. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради 

Назаренка В. Е. від 21.09.2017 №08/279/08/166-859 щодо можливого конфлікту 

інтересів в діях депутата Київської міської ради, керівника КП 

«Спецжитлофонд» Шарія В. В. 

 Слухали: 

Осадчука А. П., який повідомив, що ні депутат Київської міської ради 

Назаренко В. Е., ні депутат Київської міської ради Шарій В. В. на засідання не 

з’явились, і в зв’язку з цим запропонував перенести розгляд цього питання на 

чергове засідання Київської міської ради. 

Вирішили: 

Перенести розгляд  депутатського звернення депутата Київської міської 

ради Назаренка В. Е. від 21.09.2017 №08/279/08/166-859 щодо можливого 

конфлікту інтересів в діях депутата Київської міської ради, керівника КП 

«Спецжитлофонд» Шарія В. В на чергове засідання постійної комісії в зв’язку з  

відсутністю депутатів Київської міської ради Шарія В. В. та Назаренка В. Е.  

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

15. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради 

Сандалової Г. О. від 11.10.2017 №08/279/08/169-677 щодо неправомірних дій 

працівників патрульної поліції міста Києва. 

Слухали: 

Осадчука А. П., який повідомив, що депутат Київської міської ради 

Сандалова Г. О. просила перенести розгляд її депутатського звернення до 

отримання результатів по службовому розслідуванню стосовно дій працівників 

Управління патрульної поліції у місті Києві при взаємодії з 

протестувальниками проти будівництва АЗС на перетині вулиць Ревуцького та 

Анни Ахматової 3-4 жовтня 2017 року. 

Виступив: 

Начальник управління патрульної поліції в м. Києві Департаменту 

патрульної поліції НП України Зозуля Ю. Г., який повідомив, що результати 

службових розслідувань повинні бути в понеділок (23.10.2017). 

http://wiki.1551.gov.ua/pages/viewpage.action?pageId=15697383
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Вирішили: 

Перенести розгляд депутатського звернення депутата Київської міської 

ради Сандалової Г. О. від 11.10.2017 №08/279/08/169-677 щодо неправомірних 

дій працівників патрульної поліції міста Києва на чергове засідання постійної 

комісії. 

Голосували: за – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

16. Про розгляд звернення членів ініціативної групи вул. Полковника 

Потєхіна та Героїв Оборони щодо скандального будівництва ЖК «Берген» (вх. 

від 05.10.2017  08/КО-8868) 

Слухали: 

Члена ініціативної групи вул. Полковника Потєхіна та Героїв Оборони 

Силіну Т. В., яка повідомила, що з осені 2015 року на земельній ділянці по вул. 

Потєхіна,  постійним землекористувачем якої є СБУ, з багатьма порушеннями 

чинного законодавства відбувається скандальне будівництво ЖК «Берген», що 

здійснює ТОВ «Домобудівна компанія №7» (ДБК-7) (БГ «Фундамент»). 

Переважна більшість мешканців району виступають проти цієї скандальної 

забудови і відстоюють свої інтереси у судах. Проте, 26.07.2017 року забудовник 

після тривалого простою відновив будівельні роботи. Місцеві мешканці під час 

проведення санкціонованої мирної акції проти забудови земельної ділянки на 

вул. Потєхіна, 9 отримали тілесні ушкодження з боку невідомих, агресивно 

налаштованих осіб, які виступали на боці забудовника. Згодом на забудові 

почали чергувати поліцейські та спецпризначенці, які супроводжували проїзд 

будівельної техніки до будівельного майданчика та агресивно ставились до 

місцевих мешканців. Доповідач наголосила, що забудовник грубо порушив 

заборону на проведення будівельних робіт, а співробітники поліції 

забезпечували проїзд будівельної техніки на комерційне будівництво за кошти 

платників податків. 

Виступив: 

Сиротюк Ю. М. щодо необхідності заслухати представників СБУ щодо 

скандальної ситуації, яка склалась. 

Виступив: 

Шаповал А. А., який акцентував увагу на тому, що «тітушки» під 

прикриттям представників правоохоронних органів регулярно «кришують» 

незаконні та скандальні забудови у місті Києві. 

Виступив: 

Начальник управління патрульної поліції в м. Києві Департаменту 

патрульної поліції НП України Зозуля Ю. Г., який повідомив, що працівники 

патрульної поліції на цій скандальній забудові ніколи не чергували. Проте 

протягом року на пульт 102 від мешканців регулярно надходили виклики 

патрульних. Порекомендував звернутись до ГУ НП України в м. Києві та 

уточнити, який саме підрозділ був присутній на скандальній забудові, а також 

підстави його перебування. 

 

http://wiki.1551.gov.ua/pages/viewpage.action?pageId=15697383
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До обговорення приєднались: 

Силіна Т. В., Сиротюк Ю. М.  

Вирішили: 

1. Звернутись до ГУ НП України в місті Києві та ГУ СБУ в м. Києві та 

Київській області з проханням надати інформацію по питанням, які зазначені у 

зверненні членів ініціативної групи вул. Полковника Потєхіна та Героїв 

Оборони щодо скандального будівництва ЖК «Берген» (вх. від 05.10.2017 № 

08/КО-8868). 

2. Після отримання вищезазначеної інформації, повторно розглянути 

питання щодо скандальної ситуації, яка склалась навколо будівництва ЖК 

«Берген» та сутичок представників правоохоронних органів з місцевими 

мешканцями, за участю представників ГУ НП України в місті Києві та ГУ СБУ 

в м. Києві та Київській області. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

17. Про розгляд звернення ГО «Надзвичайна комісія по боротьбі з 

корупцією та саботажем» від 25.09.2017 №079 щодо порушення процедури 

створення початкової школи №333 Дарницького району міста Києва та 

призначення директора 

 Слухали: 

Голову ГО «Надзвичайна комісія по боротьбі з корупцією та саботажем» 

Косенка С. А., який повідомив, що 1 вересня 2017 року була відкрита школа № 

333 Дарницького району м. Києва, в той час як рішення про створення цієї 

школи Київська міська рада прийняла 14 вересня 2017 року, яке набрало 

чинності 03.10.2017. 

Зауважив, що директором цієї школи без проведення конкурсного відбору 

безстроково призначено Бібу Наталію Джорджівну, невістку начальника 

управління правового та кадрового забезпечення Департаменту освіти і науки, 

молоді та спорту виконавчого органу київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) Біби Н. Д., яка є членом атестаційної комісії 

департаменту). Окрім того, Біба Н. Д. немає достатнього досвіду роботи.  

Косенко С. А. наголосив, що школа №333 Дарницького району м. Києва була 

введена в експлуатацію з численними порушенням норм чинного 

законодавства, тому відповідальних за це посадових осіб необхідно притягнути 

до відповідальності. Доповідач просив вжити заходів депутатського контролю 

на дії та бездіяльність посадових осіб КМДА, Департаменту освіти, Дарницької 

РДА, депутатів Київради Старостенко, Паладія, Шульги, Н. Біби при 

незаконному відкритті школи. 

Доповідач повідомив про незадовільну роботу директора Департаменту 

освіти і науки, молоді та спорту виконавчого органу київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації). 

Окрім того, наголосив, що будівля школи №333 досі не передана до 

комунальної власності міста.  
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Виступила: 

Директор Департаменту Департамент освіти і науки, молоді та спорту 

виконавчого органу київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) Фіданян О. Г., яка повідомила про те, що призначення директорів 

шкіл, які є новозбудованими не відбувається за конкурсом. Вони 

призначаються за відповідним поданням управління освіти районної в місті 

Києві державної адміністрації. 

Виступив: 

Депутат Київської міської ради Гончаров В.В., щодо значимості відкриття 

нового навчального закладу в одному з найбільш густонаселених районів міста 

Києва - Дарницькому. 

Виступила:  

Начальник управління освіти Дарницької районної в місті Києві державної 

адміністрації Списовська Є. І., яка повідомила, що кількість шкіл у мікрорайоні 

«Осокорки» є недостатньою, тому потреба у відкритті нової школи була 

нагальною та соціально важливою. Проінформувала, що набір до школи було 

розпочато 22.08.2017 року, лише після отримання усіх відповідних дозволів та 

документів про готовність школи до експлуатації. Набрано лише 5 класів, 125 

дітей. Проінформувала про процедуру призначення директорів шкіл на 

новостворені школи. 

До обговорення приєднались: 

Бондарчук О. В., Осадчук А. П., Косенко С. А., Шаповал А. А.  

Вирішили: 

Створити робочу групу по вивченню процедури створення початкової 

школи №333 Дарницького району міста Києва, призначення на посаду 

директора Біби Н. Д. та можливих порушень з боку посадових осіб виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації), у 

складі членів постійної комісії: Бондарчука О. В., Осадчука А. П., Шаповала А. 

А. та з залученням депутата Київської міської ради Гончарова В. В. (за згодою). 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

18. Про розгляд листа Департаменту патрульної поліції Національної 

поліції України від 06.10.2017 № 5435/41/4102-17 щодо відсутності потреби у 

створенні нових поліцейських комісій Департаменту патрульної поліції НП 

України (Доповідач О. Білошицький). 

Слухали: 

Бондарчука О. В., який повідомив, що Департамент патрульної поліції 

Національної поліції України звернувся з листом від 06.10.2017 № 

5435/41/4102-17 заявивши що потреба у створені нових комісій у них відсутня і 

просили не розглядати свій попередній лист від 08.12.2016 №6982/41/4/01-

20196 щодо визначення 16 представників громадськості для включення до 

складу поліцейських комісій Департаменту патрульної поліції. 

В цілому Київська міська рада делегувала до складу поліцейських комісій 

Департаменту патрульної поліції 10 представників громадськості. 
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Головуючий звернувся до Зозулі Ю. Г. з питанням щодо утворення 28 

поліцейських комісій Департаменту патрульної поліції Національної поліції 

України, в той час, як Київська міська рада делегувала представників 

громадськості до міжрегіональних територіальних органів Національної поліції 

України, зокрема, Департаменту патрульної поліції Національної поліції 

України. 

 Виступив: 

Начальник управління патрульної поліції в м. Києві Департаменту 

патрульної поліції НП України Зозуля Ю. Г., який повідомив, що Департамент 

патрульної поліції звернувся до всіх місцевих рад України стосовно надання 

представників громадськості для включення до складу відповідних 

поліцейських комісій Департаменту патрульної поліції Національної поліції 

України, в результаті чого було сформовано 28 таких комісій (за 

територіальним принципом). Що ж стосується міста Києва, то тієї кількості 

сформованих поліцейських комісій Департамент патрульної поліції цілком 

достатньо, тому потреба у наданні Київською  міською радою нових 

представників громадськості вже відсутня. 

Виступив: 

Осадчук А. П., зауважив, що лист Департаменту патрульної поліції 

Національної поліції України від 08.12.2016 №6982/41/4/01-20196 був 

розглянутий на засіданні постійної комісії 19.01.2017.  За результатами 

розгляду листа було оголошено відповідний конкурс на пошук представників 

громадськості до складу цих комісій. Окрім того, нагадав, що на минулому 

засіданні 04.10.2017 постійна комісія прийняла рішення продовжити термін 

подачі заяв від представників громадськості, зокрема,  до поліцейських комісії 

Департаменту патрульної поліції Національної поліції України до 01.12.2017. 

Оголошення було розміщено на офіційному сайті Київради. 

 Осадчук А. П. виступив з пропозицією зупинити набір представників 

громадськості до поліцейських комісії Департаменту патрульної поліції 

Національної поліції України, в зв’язку з відсутністю потреби у формуванні 

нових поліцейських комісій та розмістити відповідне оголошення на сайті 

Київради. 

 До обговорення приєднався: 

 Бондарчук О. В., Зозуля Ю. М.  

Вирішили: 
Взяти до відома лист Департаменту патрульної поліції Національної 

поліції України від 06.10.2017 №5435/41/4102-17 щодо відсутності потреби у 

створенні нових поліцейських комісій Департаменту патрульної поліції НП 

України. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 0.  

Рішення прийнято. 

 

Голова комісії                О. В. Бондарчук 

 

Секретар комісії                             А. П. Осадчук 

http://wiki.1551.gov.ua/pages/viewpage.action?pageId=15697383

